
Vážení čtenáři, 

Do rukou se Vám dostává druhé číslo Zpravodaje věnovaného informacím             

o činnosti Místní akční skupiny Holicko, o.p.s. (MAS Holicko). 

Od minulého vydání za námi zůstalo hodně odvedené práce. Z loňské výzvy byly 

realizovány a následně i ukončeny 4 projekty—v nejbližších dnech by měly být 

proplaceny. Zbylé 3 projekty jsou stále v realizaci—probíhají výběrová řízení, 

stavební práce nebo nákup vybavení. 

V dubnu—květnu 2012 bylo vyhlášeno 4. kolo výzvy pro příjem žádostí o dotaci. 

Proběhly semináře v Jaroslavi a Vysokém Chvojně pro předkladatele žádostí          

o dotaci. Bylo přijato 5 žádostí o dotaci podaných jak obcemi, tak i mikropodnika-

teli z území Holicka. Tyto projekty byly i nakonec v červnu 2012 schváleny Správní 

radou MAS Holicko ke spolufinancování.  

Na druhou stranu nás čeká ještě hodně práce. Náš pracovní tým se pustil             

do zpracování nové Integrované strategie rozvoje regionu Holicko v letech 2014—

2020. V rámci tohoto bude v průběhu září probíhat průzkum mezi Vámi obyvateli 

Holicka. Manažerky MAS Holicko se Vás budou ptát, co byste chtěli ve Vaší obci 

zachovat, změnit, podpořit, vybudovat, opravit, … Sesbíraná přání a nápady vy-

hodnotíme a na základě zjištěných informací sestavíme novou  strategii rozvoje regionu Holicko. 

Na závěr bych chtěla připomenout, že jsme zde i pro ty obyvatele regionu, kteří chtějí pomoci rozvoji regionu bez ohledu na v lastní prospěch. Členství nebo aktivní pomoc    

v orgánech a komisích MAS jsou přístupné každému. 

Ing. Michaela Kovářová, Ředitelka MAS Holicko 

SLOVO ŘEDITELKY MAS HOLICKO  

MAS HOLICKO ROZŠIŘUJE ČLENSKOU ZÁKLADNU  

Pro další rozvoj naší činnosti hledáme nové aktivní členy z řad podnikatelů, 

zemědělců, neziskových organizací i občanů. 

Způsob vstupu do MAS  vyplývá 

ze Statutu MAS Holicko. Zájemce 

o členství podá písemnou při-

hlášku do MAS      a o jeho přijetí 

za nového člena rozhodne 

Správní rada MAS, která je          

k rozšíření členské základny 

výrazně nakloněna s vědomím 

ideální vyváženosti veřejného     

a soukromého sektoru. Rozho-

duje právní způsobilost a odhod-

lání pracovat v kolektivu a ztotožnění se s cíli MAS. Správní rada MAS hlasuje       

o členech jednotlivě. 

Pro potřeby programů typu LEADER se za členy považují: 

A) právnické osoby, pokud 

jejich statutární nebo pově-

řený zástupce je členem 

některého orgánu MAS 

B) Fyzické osoby, které jsou 

členy některého orgánu 

MAS a nezastupují žádnou 

právnickou osobu. 

Za  veřejnou sféru se považují 

obce a jejich svazky, organizační 

složky státu, školy zřizované veřejnoprávními korporacemi a obchodní společ-

nosti zcela vlastněné nebo založené veřejnoprávní osobou.  

Za soukromou sféru   se pak považují ostatní organizace—zejména podnikatelé  

a nejmenované neziskové organizace. 

Více informací o podmínkách členství  a náležitostech podání přihlášky naleznete    

na našich internetových stránkách www.holicko.cz 
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ZPRAVODAJ  
MAS HOLICKO 

  

 Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova: Evropa investuje do venkovských oblastí 



Oficiální adresa: MAS Holicko, o.p.s., Holubova 1, 534 14  Holice. 

Kancelář MAS Holicko sídlí na Městském úřadě v Holicích,  v kanceláři pana sta-

rosty Mgr. Ladislava Effenberka.  

Manažerky MAS odpovídají za běžný chod společnosti a poskytují bezplatnou 

konzultační pomoc všem subjektům, kteří mají zájem o poskytnutí dotace            

z programu LEADER a to každý všední den od 8:00 do 15:00 hodin po předchozí 

domluvě. Konzultace lze dohodnout i mimo provozní dobu. 

 Ing. Michaela Kovářová — telefon: 775 302 057, e-mail: 

mas.holicko@seznam.cz, michaela.kovarova@institutpr.eu.  

 Bc. Jana Červinková — telefon: 775 590 949, e-mail: 

mas.holicko@seznam.cz, jana.cervinkova@institutpr.eu.  

Manažerky Vám pomohou zjistit, jestli Váš projekt je v souladu se Strategickým 

plánem LEADER a pomohou Vám přiřadit projektový záměr k určité Fichi. Zjistí, 

zda jste oprávněným žadatelem v rámci dané Fiche, určí způsobilé výdaje             

a maximální výši dotace. Poradí Vám jaké jsou povinné přílohy a kde je můžete 

získat. Poradí Vám jak vyplnit formulář Žádosti o dotaci. 

Kromě konzultační činnosti zajišťují manažerky MAS i přípravu veškerých podkla-

dů pro žadatele, školení a semináře, kde jsou zájemcům představeny jednotlivé 

Fiche a jsou vyškoleni ve zpracování  žádosti o dotaci.  

Ředitelka společnosti je statutárním orgánem, který řídí činnost společnosti         

a jedná jejím jménem: Ing. Michaela Kovářová, tel: 775 302 057, e-mail: 

mas.holicko@seznam.cz, michaela.kovarova@institutpr.eu 

Správní rada má 6 členů a rozhoduje o veškeré činnosti společnosti a o použití 

finančních prostředků—předseda Správní rady: Mgr. Ladislav Effenberk,            

tel: 466 741 201, e-mail: effenberk@mestoholice.cz, 

Dozorčí rada má 3 členy a vykonává dohled nad činností společnosti—předseda 

Dozorčí rady: Iva Vinařová. 

Programová a výběrová komise má 9 členů, je poradním orgánem Správní rady 

a hodnotí projekty předložené v rámci programu LEADER—předseda Programo-

vé a výběrové komise: Darina Götzlová. 

KANCELÁŘ MAS 

NEJBLIŽŠÍ TERMÍN VYHLÁŠENÍ VÝZVY  

Správní rada na svém zasedání dne 30. května 2012 rozhodla, že nevyčerpaná 

alokace ze 4. výzvy MAS Holicko k předkládání žádostí o dotaci, bude převedena 

do roku 2013. To znamená, že v roce 2012 MAS Holicko nepředpokládá vyhláše-

ní dalšího kola výzvy. 

Nejbližší možný termín pro vyhlášení výzvy je v jarních měsících (duben, kvě-

ten) roku 2013, tak aby žádosti o dotaci byly zaregistrovány na Státním země-

dělském intervenčním fondu v rámci 19. kola příjmu PRV. Přesné datum záleží 

na administraci SZIF a bude zveřejněno po schválení znění výzvy SZIF. 

Všechny potřebné informa-

ce budou vždy zveřejněny 

na internetových stránkách 

www.holicko.cz, na úřed-

ních deskách obcí v rámci 

územní působnosti MAS 

Holicko  a dle možnosti i v 

místních zpravodajích. 

Případným zájemcům o 

dotaci doporučujeme, aby 

svůj projekt konzultovali     

s manažerkami MAS s dostatečným předstihem, aby měli dostatek času na 
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zajištění povinných příloh k žádosti o dotaci. Především se jedná o zajištění 

projektové dokumentace a pravomocného stavebního povolení, které se musejí 

předkládat jako jedny z povinných příloh k žádosti o dotaci. Většina žadatelů      

z letošní výzvy toto podcenila a nestihla podat žádost o dotaci v termínu. 

Konzultace jsou poskytová-

ny zdarma po předchozí 

domluvě s manažerkami 

MAS, a to buď přímo           

v kanceláři MAS (MěÚ 

Holice, Holubova 1, 534 14 

Holice) nebo u zájemce      

o dotaci i mimo úřední 

hodiny (Po - Pá: 8:00 - 

15:00 hodin). Ke konzultaci 

je vhodné se dopředu 

objednat na telefonech 

775 302 057, 775 590  949 nebo e-mailu: mas.holicko@seznam.cz.  

Těšíme se na kvalitní a inovativní projekty projektové záměry, které se budou 

prostřednictvím naší místní akční skupiny realizovat. 

 

mailto:mas.holicko@seznam.cz


Dne 12. dubna 2012 vypsala MAS Holicko, 

o.p.s. již 4. kolo výzvy k předkládání žádostí 

o dotaci. Celková finanční alokace pro tuto 

výzvu činila 4.430.587,- Kč. Výzva byla vy-

psána pro následující Fiche: 

 1—Volný čas aktivně, 

 2—Zelená pro mikropodnikatele, 

 3—Holicko—kraj cest a Emila 

Holuba, 

 4– Venkov—balzám pro města. 

Pro předkladatele projektů byly uspořádány 

ve dnech 16. dubna a 18. dubna semináře k přípravě projektů, které proběhly   

na Obecním úřadě v Jaroslavi a v budově bývalé školy ve Vysokém Chvojně. 

Příjem žádostí o dotaci probíhal od 16. dubna do 11. května 2012 v kanceláři 

MAS Holicko. V tomto termínu MAS obdržela celkem 5 projektů – 2 projekty       

v rámci Fiche 1, 2 projekty v rámci Fiche 2 a 1 projekt v rámci Fiche 3 . V rámci 

Fiche 4 nebyl zaregistrován žádný projekt. 

Všechny přijaté projekty 

prošly administrativní kontro-

lou i kontrolou přijatelnosti. 

Pracovníci MAS u nich násled-

ně provedli šetření na místě 

realizace projektu. 

Dne 13. června následovaly 

veřejné obhajoby projektů,  

na kterých žadatelé blíže 

představili své záměry             

a na jejichž základě členové 

Programové a výběrové upřesnili bodové hodnocení v jednotlivých bodovacích 

kritériích.  

Poté dle výsledného počtu bodů jednotlivých projektů Programová a výběrová 

komise sestavila pořadí od nejlépe hodnoceného k nejhůře hodnocenému           

v rámci jednotlivých Fichí        

a tento seznam hodnocených 

projektů předala Správní radě. 

Správní rada, nejvyšší orgán 

MAS, na svém jednání dne  

13. června potvrdila pořadí 

vybraných projektů a rozhodla 

o podpoření všech 5 projektů 

v plné výši. Podpisem předse-

dy Správní rady byl završen 

rozhodovací proces v rámci Místní akční skupiny. 

Projekty doporučené k financování byly zaregistrovány na regionálním odboru 

Státního zemědělského inter-

venčního fondu v Hradci 

Králové (RO SZIF) dne           

28. června 2012.  

V červenci a srpnu 2012 pro-

jdou tyto projekty administra-

tivní kontrolou a kontrolou 

přijatelnosti. V průběhu pro-

since 2012 budou koneční 

žadatelé, jejichž projekty 

budou schváleny Státním 

zemědělským intervenčním fondem k financování, podepisovat Dohodu o po-

skytnutí dotace na RO SZIF Hradec Králové  . 

Celková požadovaná dotace   

v rámci této výzvy činí 

2.559.690,- Kč. Správní rada 

na svém jednání dne             

30. května 2012 rozhodla,     

že nevyčerpaná alokace,        

tj. zbylých 1.780.897,- Kč, 

bude převedena do další 

výzvy, která proběhne příští 

rok. 

4. KOLO VÝZVY K PŘEDKLÁDÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACI ÚSPĚŠNĚ ZA NÁMI  
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PROJEKTY VYBRANÉ MAS HOLICKO V RÁMCI 4. VÝZVY 
Číslo 

Fiche 

Název žadatele Projekt Místo realizace projektu 

(NUTS  5) 

Schválená dotace 

1 Obec Dolní Ředice Školící centrum pro přípravu jednotek SDHO a evakuační středisko - Dolní 

Ředice  

Dolní Ředice 666.000,-  Kč 

1 Obec Jaroslav Rekonstrukce objektu bývalé školy  Jaroslav 351.000,-  Kč 

2 Jiří Sodomka Nová technologie ve firmě Jiří Sodomka  Horní Jelení 588.000,- Kč 

2 Rehabilitace, v.o.s. Modernizace přístrojového vybavení  Holice 351.000,- Kč 

3 Dobrovolný svazek obcí  

Holicka 

Přístřešky pro odpočinková místa pro cykloturisty krajem Dr. Emila Holu-

ba  

Chvojenec, Poběžovice     

u Holic, Horní Ředice, 

Dolní Ředice, Dolní Roveň, 

Ostřetín  

888.690,- Kč 

Celkem 2.559.690,- Kč 



1. V roce 2009 byla podpořena vaše žádost o dotaci prostřednictvím MAS 

Holicko.  Co bylo předmětem vaší žádosti? 

Předmětem naší žádosti bylo získání finančních prostředků na rekonstrukci býva-

lé školy a její přebudování na volnočasové a spolkové centrum obce, a to tak, aby 

objekt mohl sloužit široké veřejnosti, a to nejen místním občanům, ale i okolním 

zájemcům (např. na pořádání rodinných a společenských oslav, na schůze zájmo-

vých spolků atd.). V neposlední řadě by měl objekt sloužit jako zázemí pro pořá-

dání různých akcí ve sportovním areálu za školou, např. sportovní turnaje 

v nohejbalu, kopané, různé pořady pro děti. 

2. Jak velkou částku jste nakonec získali a jak velký podíl to představovalo 

z celkových nákladů na projekt? 

Z celkových nákladů jsme nakonec získali dotaci ve výši 1.510.650,- Kč. Během 

rekonstrukce se objevilo několik problémů způsobených stářím objektu, které 

žádost neřešila a museli jsme je hradit z našich prostředků. Výše dotace byla 

nakonec asi 50 %, neboť celkové náklady se vyšplhaly přibližně na 3 mil. Kč. 

3. Kde jste se dozvěděli          

o možnosti podat si žádost       

u MAS Holicko? 

O možnosti získání dotace 

jsme    se dozvěděli díky naše-

mu členství ve svazku DSOH, 

kde nám informace poskytli. 

4. Měli jste před podáním 

žádosti u naší MAS nějaké 

jiné zkušenosti s přípravou 

podobné žádosti nebo to byla vaše první zkušenost? 

Do této doby jsme měli zkušenosti pouze s dotacemi z Pardubického kraje, které 

jsou odlišné a dokladově méně náročné. 

5. Připravovali jste si žádost sami nebo jste využili něčí pomoci? 

Žádost si sepsala obec ve spolupráci s Ing. Michaelou Kovářovou, nynější ředitel-

kou MAS Holicko. 

6. Co pro vás bylo v průběhu administrace vašeho projektu nejsložitější? 

Jak jsem se již zmínila, problémy byly s pracemi, se kterými původní rozpočet 

nepočítal a vznikly v průběhu stavby. Tím došlo k ohrožení termínu předání pod-

kladů k proplacení a museli jsme původní žádost několikrát upravovat a žádat     

o změnu. 

7. A co vás naopak mile překvapilo? 

 Byli jsme velice spokojeni s jednáním p. Ing. Michaely Kovářové, která nám velice 

pomohla, i když to bylo třeba i o víkendech. 

8. Máte na závěr nějaký vzkaz pro ty, co s podáním žádosti ještě váhají? 

Žádost si určitě může podat každý. Je ale třeba předem zjistit všechny podmínky 

nutné k podání žádosti, ale hlavně zajistit výběr správného dodavatele. Neřídit  

se jenom nejnižší nabídkou, ale spolehlivostí, referencemi vybrané firmy. Jedině 

tak je možné zajistit bezproblémové získání dotace. Samozřejmě s průběžnou 

spoluprací s pracovníky MAS, kterým bych chtěla ještě jednou poděkovat. 

1. V  roce 2010 byla podpo-

řena vaše žádost o dotaci 

prostřednictvím MAS Holic-

ko. Co bylo předmětem vaší 

žádosti? 

Bylo to zajištění finančních 

prostředků na modernizaci 

povrchu stávajícího víceúče-

lového asfaltového hřiště 

v těsném sousedství ZŠ Býšť. 

Pro nový povrch byl použit barevný polyuretan. Nový povrch je bezpečnější            

a příjemnější a v současné době je bohatě využíván všemi věkovými kategoriemi 

nejen občany obce, ale i žáky ZŠ a MŠ. 

2. Jak velkou částku jste nakonec získali a jak velký podíl to představovalo 

z celkových nákladů na projekt? 

Celkové náklady rekonstrukce povrchu byly vysoutěženy ve výši 1.486.951,- Kč, 

z toho byla poskytnuta dotace ve výši 1.115.213,- Kč a Obec Býšť uhradila 

371.738,- Kč, to je 25 %. 

3. Kde jste se dozvěděli o možnosti podat si žádost  u MAS Holicko? 

Jsme řádnými členy MAS Holicko, takže jsme o aktivitách této organizace průběž-

ně informováni na jejích schůzích. 

4. Měli jste před podáním žádosti u naší MAS nějaké jiné zkušenosti s přípra-

vou podobné žádosti nebo to byla vaše první zkušenost? 

Naše obec podávala v minulosti různé žádosti o dotace, a to jak na SFŽP České 

republiky, na Pardubický kraj, tak k různým dalším poskytovatelům. Nicméně tyto 

žádosti byly mírně odlišné. 

5. Připravovali jste si žádost sami nebo jste využili něčí pomoci? 

Zpracování záměru i vlastní žádost jsme provedli sami. Rovněž výběrové řízení   

na zhotovitele jsme provedli ve vlastní režii. 

6. Co pro vás bylo v průběhu  

administrace vašeho projek-

tu nejsložitější? 

Rozhodnutí, který umělý 

povrch z nabízených využije-

me. 

7. A co vás naopak mile 

překvapilo? 

Překvapila nás kvalita            

a rychlost dodaných prací    

od zhotovitele i hladký průběh závěrečného vyhodnocení vlastní dotace ze strany 

SZIF. 

8. Máte na závěr nějaký vzkaz pro ty, co s podáním žádosti ještě váhají? 

Nebojte se využít možností, které MAS Holicko nabízí. Žádost zvládne podle nás 

opravdu každý. Zároveň doporučujeme nenechávat vše na poslední chvíli a zeptat 

se předem na vše potřebné. 

ZEPTALI JSME SE ÚSPĚŠNÝCH ŽADATELŮ O DOTACI Z MAS  
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JIŘINA ČEJKOVÁ 
Starostka obce Trusnov 

Projekt: Srdce Trusnova - rekonstrukce budovy bývalé obecní školy, vytvoření 

volnočasového spolkového centra 

LADISLAV MLATEČEK 
Starosta obce Býšť 

Projekt: Modernizace povrchu víceúčelového hřiště Býšť 



1. V roce 2010 byla podpořena vaše žádost o dotaci prostřednictvím MAS 

Holicko. Co bylo předmětem vaší žádosti? 

Bylo to zajištění finančních prostředků na rozvoj podnikání. Chtěla jsem přidat   

ke své podnikatelské činnosti další obor a vybudovat relaxační wellness centrum 

se saunami, vířivkou, masážemi, tedy kompletní nabídkou relaxačních možností. 

2. Jak velkou částku jste 

nakonec získali a jak velký 

podíl to představovalo 

z celkových nákladů             

na projekt? 

Výše dotace z MAS Holicko 

činila 1.200.000,- Kč. Výstav-

ba wellness byla finančně 

velmi náročná a získaná 

dotaze činila 17% z celkových 

investičních nákladů bez 

DPH. 

3. Kde jste se dozvěděli o možnosti podat si žádost u MAS Holicko? 

O MAS Holicko jsem se dozvěděla na internetu už v době jejího vzniku. Na mož-

nost získání dotace prostřednictvím Mas Holicko jsem se informovala jednoho 

z členů MAS. 

4. Měli jste před podáním žádosti u naší MAS nějaké jiné zkušenosti s přípra-

vou podobné žádosti nebo to byla vaše první zkušenost? 

Byla to moje první zkušenost. 

5. Připravovali jste si žádost sami nebo jste využili něčí pomoci? 

Žádost jsem zpracovávala sama. Velmi mě potěšil vstřícný přístup Ing. Kovářové, 

ředitelky MAS Holicko, která mi pomohla. 

6. Co pro vás bylo v průběhu administrace vašeho projektu nejsložitější? 

Pro mě bylo složité pouze stihnout vše včetně projektové dokumentace, neboť 

bylo potřeba žádost předkládat s právoplatným stavebním povolením. 

7. A co vás naopak mile překvapilo? 

Vstřícné jednání a ochota pracovníků MAS Holicko i SZIF Hradec Králové. 

8. Máte na závěr nějaký vzkaz pro ty, co s podáním žádosti ještě váhají? 

Pokud má někdo projekt, který za to stojí, rozhodně neváhat.  

 

 

 

 

 

1. V roce 2010 byla podpořena vaše žádost o dotaci prostřednictvím MAS  

Holicko. Co bylo předmětem vaší žádosti? 

Naučná stezka „Viselce“ vedoucí z Holic do Vysokého Chvojna o délce 6,4 km, 

která informuje návštěvníky o funkcích lesa, o hospodaření a činnostech v lesích 

pomocí informačních tabulí. 

2. Jak velkou částku jste nakonec získali a jak velký podíl to představovalo 

z celkových nákladů na projekt? 

Celkové výdaje projektu byly 228.727,- Kč, přičemž způsobilé náklady činily 

190.606,- Kč a z nich byla stanovena dotace ve výší 171.545,- Kč, tedy asi 90 %. 

3. Kde jste se dozvěděli o možnosti podat si žádost u MAS Holicko? 

O možnosti jsme věděli od samého začátku, protože jsme byli jedni ze zakladatelů 

MAS Holicko. Tehdy jsme realizovali jeden z úplně prvních projektů, jednalo        

se o propagační leták určený k návštěvě arboreta ve Vysokém Chvojně, které      

je nyní naučnou stezkou „Viselce“ spojeno s muzeem Dr. Emila Holuba. 

4. Měli jste před podáním žádosti u naší MAS nějaké jiné zkušenosti s přípra-

vou podobné žádosti nebo to byla vaše první zkušenost? 

Nebyla to naše první zkušenost. Řekl bych, že už jsme zkušení „harcovníci“, proto-

že pravidelně pobíráme evropské peníze prostřednictvím SZIFu a v současné době 

jsme nabyvatelem dotace i z prostřednictví ROPu. 

5. Připravovali jste si žádost sami nebo jste využili něčí pomoci? 

Žádost jsme připravovali převážně sami a hlavně i ve spolupráci s paní Kovářo-

vou, která nám pomáhala i při realizaci velkého projektu z ROPu, který je na trase 

této naučné stezky. Jednalo se o přestavbu bývalého loveckého zámečku             

po markraběti „Palavičim“ na penzion.  

6. Co pro vás bylo v průběhu 

administrace vašeho projek-

tu nejsložitější? 

V podstatě si myslím, že tato 

žádost byla poměrně jedno-

duchá, takže tu žádné admi-

nistrativní potíže nebyly. 

7. A co vás naopak mile 

překvapilo? 

Mile nás překvapilo to, že dotace byla vyřízena v plné požadované výši. A potom 

nás potěšilo hlavně to, že už je projekt zrealizovaný a my vlastně vidíme, že je 

stezka navštěvovaná. Ta původní teorie, že stezka propojí památník Emila Holuba 

a Vysoké Chvojno s arboretem a s dalšími aktivitami, které se tu budují, se naplni-

la.  

8. Máte na závěr nějaký vzkaz pro ty, co s podáním žádosti ještě váhají? 

Já nemám v podstatě žádný vzkaz, protože v poslední době vidím, že už těch 

váhavých není tolik, že za chviličku bude mít výběrová komise problém s tím koho 

vybrat a koho nevybrat. Spousta drobných podnikatelů pochopila, že jim MASka 

může pomoci. Myslím si, že strach z podávání žádostí skončil a žadatelé se v tom 

naučili orientovat a to je dobře. 

ZEPTALI JSME SE ÚSPĚŠNÝCH ŽADATELŮ O DOTACI Z MAS  
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ING. RADOMÍR CHARVÁT 
Lesní družstvo Vysoké Chvojno s.r.o. 

Projekt: Naučná stezka "Viselce" 

ING. HANA PLATENKOVÁ 
Saunový ráj v Holicích 

Projekt: WELLNESS HOLICE 



Projekty byly přijímány na MAS v rámci 3. výzvy MAS Holicko pro příjem žádostí o dotaci v dubnu—květnu 2011. 

Projekty doporučené k financování byly zaregistrovány na regio-

nálním odboru Státního zemědělského intervenčního fondu        

v červnu 2011 a Dohody o poskytnutí dotace byly žadateli pode-

pisovány v prosinci 2011. 

 

 

 

Projekty uvedené v následující tabulce jsou prozatím ve fázi realizace.  

Následující projekty byly již dokončeny—podaly žádost o proplacení a pouze čekají na proplacení. 

PRŮBĚŽNÝ MONITORING PROJEKTŮ ZE 3. VÝZVY MAS HOLICKO  
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Český svaz chovatelů Základní organizace Holice v Čechách 

Výměna oken u budovy ZO ČSCH Holice Puškinova 1018 

Poskytnutá dotace                                                            349.524 Kč 

Jiří Sodomka 

Zavedení nové technologie do firmy Jiří Sodomka 

Poskytnutá dotace                                                          327.000,- Kč 

Fiche 1—Volný čas aktivně Fiche 2—Zelená pro mikropodnikatele 

PROJEKTY V REALIZACI 
Číslo Fiche Název žadatele Projekt Schválená dotace 

1 Oblastní charita Pardubice Rekonstrukce RVC Holoubek 853.969 Kč 

2 Zdeňka Opplová Rekonstrukce a modernizace kadeřnické provozovny 83.760 Kč 

3 Dobrovolný svazek obcí Holicka Odpočinková místa pro cykloturisty krajem dr. Emila Holuba 568.764 Kč 

Popis projektu:                                                                                                                  

Projekt řešil výměnu 31 ks plastových oken na hlavní budově haly chovatelů. 

Původní dřevěná okna byla poškozená vlivem počasí a nedoléhala. Jejich        

výměnou došlo k zabránění úniku tepla a značné úspoře energie. 

Popis projektu:                                                                                                             

Firma Jiří Sodomka se zabývá autodopravou zaměřenou na přepravu sypkých 

materiálů—zejména písků, štěrků, drtí, kačírku, mulčovací kůry, apod., které 

firma mimo jiné prodává. Projekt byl zaměřen na nákup a instalaci mostní silnič-

ní váhy pro úřední vážení vozidel na pozemku firmy v Horním Jelení. Rozměr 

vážní plochy je 13 x 2,9 m a váživosti 60.000 kg. Nákup váhy umožnil zvýšení 

kvality práce a měl za následek rozvoj a modernizaci podniku. 
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Sylva Horská 

Rekonstrukce kancelářských prostor se změnou na kosmetický salon 

Poskytnutá dotace                                                                                139.800 ,-  Kč 

Fiche 2—Zelená pro mikropodnikatele 

MAS HOLICKO PŘIPRAVUJE INTEGROVANOU STRATEGII MIKROREGIONU 

HOLICKO — VYJÁDŘIT SE K NÍ MŮŽE KAŽDÝ 

Kudy se bude ubírat rozvoj Holicka po roce 2013? 

Jaké bude mít priority? Do jakých oblastí budou 

směřovat dotace ze státních i evropských fondů?    

Na tyto, ale i na další otázky by měla odpovědět nová 

strategie rozvoje mikroregionu Holicko v letech 

2014—2020, kterou začala připravovat místní akční 

skupina Holicko, o.p.s.  

Nepůjde přitom o dokument připravený „od stolu“, 

ale bude vycházet z přání obyvatel. „Chceme, aby 

obyvatelé Holicka si sami řekli, co chtějí v obci změ-

nit, jestli postavit nové hřiště, knihovnu, opravit cestu 

nebo pořádat víc akcí pro děti,“ říká Ing. Michaela 

Kovářová, ředitelka MAS Holicko, o.p.s.. Vítány jsou 

také hlasy spolků, neziskových organizací, sdružení i podnikatelů. 

Pokud tedy máte nějaké připomínky ke kvalitě života v místě svého bydliště, 

nebojte se to dát najevo. Hlavně na Vás totiž záleží, zda se budou stavět nová 

hřiště, pořádat vzdělávací kurzy, otevírat nové naučné stezky či ubytovací zaříze-

ní. Nebo snad v obci postrádáte stacionáře pro děti či seniory, spolkové prostory 

nebo více sportovních a společenských akcí? Stačí, když odpovíte na otázku     

„Co byste ve svém bydlišti rádi zachovali, změnili, rozvíjeli, podpořili, vybudovali, 

opravili ….?“.  

Svá přání nebo nápady budou moci obyvatelé Holicka vyjádřit během měsíce září 

2012, kdy bude probíhat samotný průzkum. Sesbíraná přání a nápady vyhodnotí-

me—setřídíme je do jednotlivých oblastí, které ukážou, jaké potřeby region má, 

co by se mělo opravovat, stavět, čemu se věnovat a co lidé potřebují ke  zkvalit-

nění svého života. 

Údaje z ankety poslouží také jednotlivým obcím k tomu, aby zjistily konkrétní 

potřeby svých obyvatel. Jejich realizace pak bude záležet na tom, zda se podaří 

sehnat dostatek financí , ať už z obecních rozpočtů nebo dotací. 

Účastí v anketě možnost obyvatel podílet se na konečné podobě strategie ne-

skončí. Podle ředitelky MAS Holicko o.p.s. Ing. Michaely Kovářové je důležité 

nejen znát přání obyvatel. „Musíme je také seznámit s výstupy, tedy s tím, jak     

s jejich  přáními naložíme, zda je dokážeme splnit, nebo na ně peníze nesežene-

me,“ řekla Ing. Michaela Kovářová.  

Zájemci se budou moci ke strategii mikroregionu Holicko vyjádřit i na připravova-

ných veřejných setkáních zaměřených již na konkrétní oblasti. Informace            

se budou zveřejňovat v obecních zpravodajích, na webových stránkách obcí         

a MAS Holicko www.holicko.cz. 

MAS Holicko, o.p.s. na základě zjištěných informací sestaví strategii dalšího 

rozvoje mikroregionu Holicko v letech 2014—2020. V dubnu 2013 by pak měla 

být konečná podoba Integrované strategie mikroregionu Holicko schválena. 

Fiche 2—Zelená pro mikropodnikatele 

Kristýna Dvořáková 

KADEŘNICKÝ SALON KRISTÝNA DVOŘÁKOVÁ 

Poskytnutá dotace                                                                                          67.696,- Kč 

Popis projektu:                                                                                                             

Provozovaný kosmetický salón se původně nacházel v nevyhovujících prosto-

rách, a to jak kapacitně, tak z pohledu hygienických požadavků. Z tohoto důvo-

du si žadatelka pronajala zrekonstruované prostory, které musela pouze dovy-

bavit klimatizací, elektrickým ovládáním vchodových dveří, kosmetickými lehát-

ky včetně otočných židlí, kosmetickým stolkem, masérským lehátkem, mycím 

setem se zrcadlem, strojkem na permanentní make-up, ohřívačem vosků, recep-

cí včetně otočné židle, sedací soupravou s konferenčním stolkem a věšákem. 

Popis projektu:                                                                                                             

Předmětem projektu bylo zřízení nového kadeřnického salónu v Holicích a jeho 

částečné vybavení sestávajícího se z  křesla, mycího boxu, zrcadla, pracovní 

linky, závěsné a nástěnné lampy, elektrického ovládání vchodových dveří, běž-

ného kadeřnického vybavení jako je fén, žehlička na vlasy, holící strojek, odklá-

dacích a prezentačních prvků—paravan včetně police, věšáku, stojanů na pro-

dukty a zařízení čekárny—křesla a konferenčního stolku.  
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